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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: PVV

Onderwerp: Padelbanen Tennisclub Vriezenveen

Datum: 18 september 2022

Beantwoording: schriftelijk

1. Bent u bekend met de website www.meldoverlastpadelbanen.nl ? Was u hier 
reeds mee bekend? Zo ja, heeft u uw zorgen over geluidsoverlast voor de buurt 
reeds gedeeld met de tennisclub? Zo nee, gaat u dit alsnog doen?

Ja, de vakafdeling Vergunningen is bekend met de website. De onrust van 
omwonenden is besproken met een afvaardiging van hen en de tennisclub.

2. Wanneer de plannen van de tennisclub zijn gerealiseerd, op welke afstand 
van de huizen staan de twee padelbanen? 

69 meter

3. Padel is een relatief jonge (nieuwe) sport en op de website is te lezen dat er 
veel klachten komen vanuit de omgeving wanneer padelbanen te dicht bij huizen 
worden gerealiseerd. Ook binnen de KNLTB  is discussie ontstaan over de gewenste 
afstand tussen padelbanen en huizen. Het standpunt is weliswaar nog steeds 50 
meter, maar de toenemende klachten zorgen voor meer steun voor afstanden van 
200 meter en meer. Het Meldpunt Overlast Padelbanen adviseert zelfs een afstand 
van 500 meter. Wat is het standpunt van het college? 

Sport is een belangrijke sociale voorziening die niet geheel geruisloos in een 
woonomgeving hoeft of kan plaatsvinden. Daarom is het belangrijk dat er open 
communicatie is tussen in dit geval de tennisvereniging en omwonenden, 
zodat “overlast” bespreekbaar is. Daar heeft de gemeente ook op ingezet in dit 
geval. 
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4. Hoe gaat het college voorkomen dat er straks klachten komen vanuit de 
omgeving en dat mensen zelfs de gang naar de rechter maken? 

Dit kan de gemeente niet voorkomen, zie hiervoor het antwoord op vraag 4 en 
de inleiding die de PVV zelf al geeft: “…Enige overlast moeten we accepteren, 
want de meeste mensen zijn bij een accommodatie gaan wonen in de 
wetenschap dat enige overlast erbij hoort. …”

5. Maakt een akoestisch onderzoek deel uit van de vergunning? Zo ja, kunt u 
ons dan de opbrengsten doen toekomen? Zo nee, waarom niet? 

Een akoestisch onderzoek maakt geen deel uit van het juridisch kader waarin 
de beoordeling heeft plaatsgevonden. 

6. Klopt het dat mensen die padel spelen meer lawaai maken dan mensen die 
tennis spelen? Kunt u ons hier nader over informeren? 

Hierover is geen objectieve informatie bekend. 

7. Bent u bereid om contact op te nemen met de Goorse tennisclub GTC en van 
hen te horen waarom zij besloten hebben om geen padelbanen te realiseren? Zo ja, 
wanneer gaat u dit doen? Zo nee, waarom niet? 

Voor het wel of niet verlenen van een vergunning is het juridische kader 
belangrijk. In dit verband is een vergelijk met situaties in andere gemeente en 
landen niet aan de orde.

8. De aanwezigheid van padelbanen zorgt voor meer leden van de tennisclub. 
Op welke wijze zorgt de gemeente ervoor dat de mensen in de buurt hun auto nog in 
de straat kwijt kunnen bij toernooien en wedstrijden? 

Parkeren is gekoppeld aan de sportvoorziening als geheel en niet enkel aan de 
padelbanen.
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9. Bent u bereid om de meningen te peilen van mensen die in de buurt wonen 
van de tennisclub wat zij vinden van de komst van padelbanen? Noem het een 
kleinschalig buurtonderzoek. Zo ja, wanneer en hoe gaat u dit doen? Zo nee, 
waarom gaat u dit niet doen?

De vergunning is verleend overeenkomstig de wettelijke regelgeving. 
Omwonenden hebben gebruik gemaakt van de mogelijkheid om een zienswijze 
te geven. Dit is meegenomen in de uiteindelijk verleende vergunning. Verder 
kan er bezwaar gemaakt worden tegen de verleende vergunning waarna er een 
heroverweging plaatsvindt. 

10. Klopt het dat de gemeente gronden moet verkopen zodat de tennisclub zijn 
plannen kan realiseren? Zo ja, hoeveel grond is dit en wat is de verkoopprijs per m2? 
Is het verkopen van gemeentegrond noodzakelijk voor het realiseren van twee 
padelbanen? Komen hierdoor de banen niet nog dichter bij de huizen te liggen? 

Er heeft geen verkoop van grond plaatsgevonden.

12. Wat gaat u concreet doen om misstanden in de toekomst te voorkomen? 
Welke stappen gaat u ondernemen? Is het niet verstandig om alle plannen on hold te 
zetten totdat duidelijk is wat de plannen gaan betekenen voor de woon- en 
leefomgeving van de buurt?

Indien er een aanvraag voor een omgevingsvergunning wordt ingediend gaat 
er een wettelijke termijn lopen waarin er een besluit genomen moet worden. 
Dat is het juridische speelveld.

13. Op welke wijze gaat u de zorgen van de omwonenden wegnemen? 

Wethouder Paters wil in gesprek met omwonenden.


